
Referat fra FAU møte - Ullandhaug skole  

Dato:10.04.25  

Til stede: 8B, 8C, 8D, 9B, 9C, 9D, 10B, 10C, 10D, rektor 

Forfall: 8A, 9A, 10A 

 

Sak  Orientering/ Aksjon 

Gjennomgang av 
referat fra forrige 
møte 

Status aksjoner fra forrige møte: 
- Ny representant til Kommunalt Foreldreutvalg (KFU) meldes inn til KFU av 

avtroppende KFU representant.  
- Alle FAU medlemmer skal ha fått tilsendt link med tilgang til «FAU 

Ullandhaug» Google Disk  
- Rektor legger ut melding om Natteravn inkl lenke til Spond gruppa i Vigilo.  
- FAU referater skal legges ut på skolens hjemmeside under FAU/SU. Rektor 

sjekker om FAU leder kan få tilgang så dette gjøre mer effektivt. Sendes også 
på mail til FAU representater og Vara. 

 
Ellers ingen kommentarer. 

Evaluering av 
Temakveld  

Det ble avholdt temakveld 9. april kl. 18-20 i skolens gymsal. 

• Hege Kverneng v/ Natteravnene holdt et innlegg om natteravning i 
Sentrum og Hillevåg. Foreldre ble oppfordret å melde seg som Natteravn. 

• Frode Østberg v/ MO Ung holdt foredrag om Ungdomskultur, rustrender 
og rusmidler.  

 
Tilbakemelding fra FAU er at det var gode og engasjerte foredragsholdere og 
relevante tema som ble presentert. Oppmøtet var helt greit, men det hadde vært 
ønskelig med flere.  
 
FAU foreslår at fremtidige invitasjoner også gis spesifikt til klassekontakter og evt 
andre kanaler innad i klassen (f.eks Spond grupper) så flere får med seg 
invitasjonen.  

Samarbeidsutvalg Møte avholdt 19 mars.  

Tema var skolemiljø og økt foreldreinnvolvering gjennom prøveprosjekt «Gleding» 

som årets 8. klassinger deltok på. Skolen ønsker å videreføre dette og saken tas 

derfor opp i FAU (se punkt under). 

Informasjon skolen 
ved rektor 

Ang. forskrift om skolerute i Stavanger Kommune: 

Stavanger Kommune har sendt ut høringsforslag hvor godkjenning av skolerute 

foreslås flyttes til Utvalg for Oppvekst og Utdanning fra Bystyret. FAU har ingen 

innsigelser til dette. 

 

Prosjekt «Gleding» og økt foreldreinnvolvering ved oppstart 8. trinn 

- 8. klasse deltok på Prosjekt «Gleding» med gode tilbakemeldinger.  



- Det ble arrangert flere samlinger ifm oppstart som inkluderer både foresatte 

og elever. Dette har har bidratt til forbedret klassemiljø og bedre kontakt 

mellom foreldre. 

- Skolen tar initativ til å videreføre dette ved oppstart av nytt 8. trinn til høsten. 

- FAU er positive til skolens initiativ rundt dette.  

- Skolen vurderer også om man skal lage felles retningslinjer for klassekontakter 

for å prøve å få mer lik oppføling mellom klassene. 

 

Ullandhaug fyller 70 år i 2025  

- Skolen planlegger åpen dag i september ifm 70-års jubileum. Dato er ikke satt 

og skolen er i gang med å planlegge. 

- Det blir en liten bursdagsfest før sommer så 10. trinn kan få ta del i dette. 

- Det oppfordres at elever deltar i 17-mai toget for å øke deltakelse ifm skolens 

70-års feiring.  

 

Foreldremøter og beøksdag for 8. trinn avholdes 3 juni.  

- Nye FAU medlemmer velges før sommer  

Annet  Vigilomelding om ungdomsmiljø sendt 10. klasse 

FAU har mottatt spørsmål om melding sendt fra skolen vedr. ungdomsmiljø i 

nærområde sendt til foresatte på 10. trinn også kan sendes til foreldre på 8. og 9. 

trinn. Da innholdet var mest relevant for 10. trinn gikk denne spesifikt til foresatte 

på dette trinnet. Skolen vurderer om det skal en sendes en lignende melding også 

til foresatte på 8. og 9. trinn. 

 

Utfordringer rundt lærer i spansk 

- Grunnet oppsigelse er det utfordringer med å  få full dekning i spansk 

undervisning. 

- Det er ikke praktisk mulig å endre dagens timeplan for å øke dekningen ved 

bruk av gjenværende lærer. 

- Ny lærer er ansatt med oppstart fra høsten. 

- Skolen har prøvd forskjellige måter å skaffe midlertidig lærer men det har vært 

veldig lav interesse for dette. 

 

Skolens tilstand: 

- Skolen og skolens områder er generelt dårlig vedlikeholdt og det oppleves 

treghet i respons fra kommunen for innmeldte saker. Det er også dårlig 

belysning på skolens områder og i underganger i skolens umiddelbare nærhet. 

- FAU sjekker om det er mulig å få støtte til prosjekter ifm skolens områder av 

lokale firma i nærmiljøet eller tildelinger fra stipend / støtteordninger som kan 

gå til formål ifm skolens uteområder. 

- Rektor sjekker med elevrådet om evt. ønsker / prioriteringer 

 



Natteravn:  
- Det er for tiden få som melder seg til å gå Natteravn. Brack setter pris på at 

natteravnene er innom i løpet av kvelden og er utenfor ved stenging. 
- Natteravnene Hilelvåg har base på bydelshuset.  
- Egen Spond gruppe, «Natteravn Hillevåg», er opprettet og alle kan be om å bli 

medlem av denne gruppen. All nødvendig informasjon kan finnes i spond 
gruppen https://group.spond.com/UWNED  

 
Ang. klassetur organisert av foreldre: 
(kopi av punkt i referat fra FAU møte avholdt 31. januar 2024) 
Rektor informer om anbefalingene og evt. retningslinjene under ved foreldremøte i 
juni. 
 
FAU anbefaler at skolen klart og tydelig kommuniserer anbefalingene under til 
foreldre ved oppstart ved hvert trinn. FAU opplever at det gis uklare beskjeder 
rundt dette. 
 
Det ble stilt spørsmål rundt praksis av foreldrearrangert klassetur og innsamlinger 
av penger til dette via dugnader etc. Rektor opplyste at det er organisert gratis 
leirskole via skolen i 9-klasse for alle, og at FAU av den grunn tidligere har anbefalt 
at det ikke arrangeres separat klassetur.  
 
Etter diskusjoner i FAU ble det konsensus rundt følgende: 

• FAU anbefaler at det ikke arrangeres separat foreldreorganisert klassetur.  

• Det er allikevel opp til foreldre å bestemme om det er ønskelig med organisert 
klassetur i privat regi, uten involvering av skolen.  

• Evt. klassetur skal arrangeres utenom skoletid.  

• Dersom det bestemmes blant foreldrene at det er ønskelig med klassetur så 
bør følgende prinsipper ligge til grunn: 

o Dette bør drøftes med foreldregruppen på tvers av klassene på trinnet 
for å unngå forskjellsbehandling mellom klassene på trinnet 

o Gratisprinsippet bør gjelde – det bør ikke settes krav om egenandel 
o Innsamling til klassetur via dugnader etc skal være frivillig. 
o Alt som samles inn skal gå til fellesskapet uavhenging av egeninnstats 

og deltagelse på dugnad etc 
Tilbudet om deltagelse på evt. klassetur skal gå ut til alle barn 

Neste FAU -  

møte 
11. juni kl 18.00 – 19.30 

Agenda: 

- Oppfølgingsmøte vedr punkt om «Skolens tilstand» 

 

September 2025 (dato avhenger av lister for nye FAU medlemmer som velges 3. 
juni) 

Agenda: 

- Konstituering av FAU for 2025/2026 
- Fordeling av ansvarsområder og roller 

 

Referent: Tommy Nordmo, FAU Leder 

https://group.spond.com/UWNED

